



Labour Department (Working Hours Policy Division)

勞工處 (工時政策科)

Your reference 來函編號：

Our reference 本處檔案編號： LD/WHP/6-25/4

Tel. number 電話號碼： 3586 8112

Fax number 傳真機號碼： 2110 1527

致業主立案法團主席

主席先生／女士：

2020 年工時狀況住戶統計調查

勞工處現正委託「米奧特資料搜集中心有限公司」進行「2020 年工時狀況住戶統計調查」，搜集有關本地勞動人口工時狀況的資料及對工時安排的意見。調查所得的資料有助政府制訂工時政策及推行相關的教育／宣傳活動，以推廣家庭友善僱傭文化。由於顯示於信封面的大廈／大廈所屬座號的住戶獲選中為受訪單位，現隨函附上統計調查的宣傳海報，煩請張貼於大廈內，供住戶參閱。

這次統計調查將於 2020 年 10 月底前完結，請於其後移除海報。

有勞之處，勞工處先行致謝。如就上述統計調查有任何查詢，請於上午 9 時至晚上 10 時致電 3900 1220 與「米奧特資料搜集中心有限公司」聯絡。

勞工處處長

(倫潔婷



代行)

2020 年 6 月 12 日

附件：「2020 年工時狀況住戶統計調查」海報



Labour Department (Working Hours Policy Division)

勞工處 (工時政策科)

Your reference 來函編號 :

Our reference 本處檔案編號 : LD/WHP/6-25/4

Tel. number 電話號碼 : 3586 8112

Fax number 傳真機號碼 : 2110 1527

12 June 2020

Chairperson of Owners' Corporation

Dear Sir/Madam,

### 2020 Working Hours Situation Household Survey

The Labour Department has commissioned **MOV Data Collection Center Limited** for conducting the 2020 Working Hours Situation Household Survey to collect information on the working hours situation of the local workforce and their views on working hours arrangements. The information collected will assist the government to formulate working hours policies and implement related education/ publicity activities to promote a family-friendly employment culture. As residents of your building/ block as shown on the envelope have been sampled for the survey, I should be grateful for your assistance in **displaying the attached poster** for residents' information.

The fieldwork of this survey will end in October 2020. Please remove the poster after the period.

Your assistance is greatly appreciated. For enquiries, please contact MOV Data Collection Center Limited at 3900 1220 between 9:00 a.m. and 10:00 p.m.

Yours faithfully,

(Ms Kitty Lun)

for Commissioner for Labour

Encl: 2020 Working Hours Situation Household Survey poster